
 
Protokół Nr XXIII / 09 

z sesji Rady Powiatu w Kielcach w dniu 26 listopada 2009 roku, 
w Sali nr 13 Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach 

w godz. od 10.00 do 11.30 
 
 

Do pkt 1 
Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji. 
 
W obradach udział wzięli: 
 
− Starosta Kielecki – Zenon Janus, 
− Wicestarosta Kielecki – Marian Ferdek, 
− Członek Zarządu Powiatu – Ryszard Barwinek, 
− Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada, 
− Członek Zarządu Powiatu – Szymon Jarzyna, 
− Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik, 
− Skarbnik Powiatu – Maria Klusek, 
− przedstawiciele komórek  i jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego, 
 
 
Do pkt 2 
Stwierdzenie kworum. 
 
Kworum w dniu 26 listopada 2009 r. wyniosło 23 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: GraŜyna Woźniak, Lucjan Pietrzczyk, Józef 
Szczepańczyk, Marek Mazur. 
 
Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 
O godz. 10.05 na salę obrad przyszli radni Bogumił Pasternak oraz Marcin 
Zawierucha natomiast opuścił ją radny Marian Zarzycki 
Liczba radnych obecnych na sali wyniosła 24. 
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Do pkt 3 
Przyjęcie porządku sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato   
Czy do porządku obrad będą jakieś uwagi, poprawki? 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus  
Zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały 
w sprawie:  
 - zobowiązania Zarządu Powiatu w Kielcach do przygotowania i przedłoŜenia do 
zatwierdzenia Radzie Powiatu w Kielcach projektu „ Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Kieleckiego na lata 2010 - 2014” 
   Wyjaśnił, Ŝe powiat nie ma takiego planu inwestycyjnego, a przy ubieganiu się o 
środki zewnętrzne wymagane jest, aby taki plan przedstawić, dlatego poprosił o 
włączenie uchwały do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poddał pod głosowanie wniosek dotyczący rozszerzenia porządku obrad sesji o 
projekt uchwały w sprawie zobowiązania Zarządu Powiatu w Kielcach do 
przygotowania i przedłoŜenia do zatwierdzenia Radzie Powiatu w Kielcach projektu 
„ Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Kieleckiego na lata 2010- 2014” 
 
 
Głosowanie: 
za -  22 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został rozszerzony w pkt 6 ppkt 7 o w/w 
projekt uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Przedstawił porządek obrad ( po zmianach ) i poddał go pod głosowanie 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 
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października 2009r.  
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1. zmian w budŜecie powiatu na 2009r., 
2. zmian w uchwale nr XXI/44/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 

sierpnia 2009r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
3. wyraŜenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do Projektu 

inwestycyjnego pod nazwą „ e- świętokrzyskie Rozbudowa 
Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenie wkładu własnego, 

4. przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „ e- 
Świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej 
Województwa Świętokrzyskiego” i zabezpieczenia wkładu własnego, 

5. zmiany Uchwały Nr XIX/17//09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 
kwietnia 2009 r., w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 
2009 roku środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, 

6. zmiany w załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVI/26/2000 Rady Powiatu 
w Kielcach z dnia 28 czerwca 2000r. w sprawie zasad nabycia, zbycia i 
obciąŜania nieruchomości oraz ich wydzierŜawiania lub wynajmowania 
na okres dłuŜszy niŜ trzy lata, 

7. zobowiązania Zarządu Powiatu w Kielcach do przygotowania i 
przedłoŜenia do zatwierdzenia Radzie Powiatu w Kielcach projektu               
„ Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Kieleckiego na lata 
2010- 2014”. 

 
7. Informacje i komunikaty Przewodniczącego 
         - Kodeks Etyki Radnych Powiatu Kieleckiego. 
8. Zapytania i interpelacje radnych. 
9. Zamknięcie obrad. 

 
 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. 
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Do pkt 4 
Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 20 października 
2009 r. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  Nr XXII z sesji Rady Powiatu z dnia 20 
października 2009 roku. 
 
 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
 
 
W wyniku głosowania protokół Nr XXII z sesji Rady Powiatu z dnia 20 października 
2009r. został przyjęty. 
 
 
Do pkt 5 
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus  
PrzedłoŜył Radzie sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami, tj. od 20 października 2009r. do 26 listopada 2009r., które stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu. 
 
Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 
 

 
Do pkt 6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

1) zmian w budŜecie powiatu na 2009 rok 
 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie powiatu na 2009 rok i poddał go pod głosowanie. 
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Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 70 /09 w sprawie zmian w 
budŜecie powiatu na 2009 rok, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
 

2 ) zmian w uchwale nr XXI/44/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 sierpnia 
2009r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian w 
uchwale nr XXI/44/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 sierpnia 2009r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw - 0   
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 71 /09 w sprawie zmian w 
uchwale nr XXI/44/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 sierpnia 2009r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 

3 )  wyraŜenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do Projektu 
inwestycyjnego pod nazwą „ e- świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury 

Informatycznej JST” i zabezpieczenie wkładu własnego, 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do Projektu inwestycyjnego pod nazwą 
„ e- świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenie 
wkładu własnego i poddał go pod głosowanie. 

 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 72 /09 w sprawie wyraŜenia zgody 
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na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „ e- 
świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenie 
wkładu własnego, która stanowi załącznik nr 5  do protokołu.  

 
 
 

4 )  przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „ e- 
Świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Województwa 

Świętokrzyskiego” i zabezpieczenia wkładu własnego, 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „ e- Świętokrzyskie Budowa Systemu 
Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego” i zabezpieczenia wkładu 
własnego i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 73 /09 w sprawie przystąpienia do 
Projektu inwestycyjnego pod nazwą „ e- Świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji 
Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego” i zabezpieczenia wkładu własnego, 
która stanowi załącznik nr 6  do protokołu.  
 
 
5 ) zmiany Uchwały Nr XIX/17/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 kwietnia 2009 

r., w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 2009 roku środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XIX/17//09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 kwietnia 2009 r., w 
sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 2009 roku środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
 
Głosowanie: 
za – 24 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 74 /09 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XIX/17/09 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 7 kwietnia 2009 r., w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się w 2009 roku środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, która stanowi załącznik nr 7  do 
protokołu.  
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6 ) zmiany w załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVI/26/2000 Rady Powiatu w 

Kielcach z dnia 28 czerwca 2000r. w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciąŜania 
nieruchomości oraz ich wydzierŜawiania lub wynajmowania na okres dłuŜszy niŜ  

trzy lata, 
 

Starosta Kielecki Zenon Janus 
Zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały, tj.  
 
„dopisuje się w § 19 pkt 1 lit. f: do 50% jeŜeli sprzedawana nieruchomość stanowi 
lokal mieszkalny i cena sprzedaŜy zostanie zapłacona jednorazowo przed 
podpisaniem umowy notarialnej, w przypadku sprzedaŜy wszystkich lokali w 
budynku jednocześnie oraz 90% jeŜeli budynek mieszkalny był wybudowany przed 
1945r.” 
 
Radca Prawny Ewa Kokowska 
Poprawka ta musi korespondować w sensie stylistycznym z całością uchwały, a więc 
będzie miała brzmienie:  
 
dopisuje się w § 19 pkt 1 lit. f 1: do 50% jeŜeli sprzedawana nieruchomość stanowi 
lokal mieszkalny i cena sprzedaŜy zostanie zapłacona jednorazowo przed 
podpisaniem umowy notarialnej, w przypadku sprzedaŜy wszystkich lokali w 
budynku jednocześnie oraz 90% jeŜeli budynek mieszkalny był wybudowany przed 
1945r.” i dodała, Ŝe chodzi tu tylko o poprawkę redakcyjną. 
 
 
Radny Stanisław Okólski 
Pojawiają się wątpliwości w związku z tą uchwałą, a mianowicie, czy powiat 
sprzedaje więcej niŜ 1 budynek i czy jeŜeli sprzedaje więcej niŜ 1, wiadomo w jakich 
latach budynki były budowane. Czy rzeczywiście rok budowy jest tak odległy od 
drugiego, Ŝe wartość ich zasługuje na obniŜenie o 40%. 
Uchwała ta moŜe otworzyć furtkę do sprzedaŜy następnych lokali z 90% zniŜką. Na 
komisjach Zarząd Powiatu zapewniał, Ŝe więcej lokali nie ma, ale dzisiejsza 
poprawka wskazuje na to, Ŝe jednak są. 
 
Radny Kazimierz Bielecki  
Uzyskałem zapewnienia na posiedzeniach komisji, Ŝe uchwała dotyczy tylko tych 
zasobów mieszkaniowych, które powiat posiada i dotyczy konkretnie Podzamcza, 
więc nie ma sensu wprowadzać Ŝadnej poprawki. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Uchwała ta została zaopiniowana pozytywnie w pierwotnej wersji na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Proszę jeszcze raz o odpowiedź na pytanie czy są jeszcze inne 
lokale do sprzedaŜy i w jaki sposób zostało to przeanalizowane, Ŝe rok budowy 
obiektu świadczy o procentowej zniŜce.  
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Starosta Kielecki Zenon Janus  
Zapis o roku 1945 był sugestią radnych Rady Powiatu. Powiat nie ma więcej takich 
budynków. Na dzień dzisiejszy, Ŝeby nie było problemów z mieszkaniami i z 
dzierŜawcami, którzy tam zamieszkują chcemy uregulować te sprawy. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Nie ma takiej kwestii, Ŝeby radni nie przychylili się do przedłoŜonej uchwały. 
Uchwała po pewnych dyskusjach została pozytywnie zaopiniowana na wszystkich 
posiedzeniach komisji jak i na spotkaniu przewodniczących. 
 
Radny Andrzej Piwoński 
Proponuję, aby pozostawić treść uchwały taką, jaka została przedstawiona na 
posiedzeniach komisji. Poprawka ta niczego nie wnosi, moŜe tylko skomplikować 
sytuację poniewaŜ wartościowanie budynku ze względu na jego wiek wydaje się 
bezcelowe. 
 
Radny Stanisław Okólski 
Poproszę o wyjaśnienie, czy mamy budynki do sprzedaŜy wybudowane przed 1945 i 
po 1945 roku, bo jeŜeli nie mamy takich budynków to poprawka jest bezzasadna.  
Jest taka moŜliwość, Ŝe jeŜeli mamy zasoby, które będziemy sprzedawać w 
późniejszym okresie czasu, to Ŝeby nie zmieniać uchwały wprowadzimy nowy zapis. 
 
Radny Marek Kwiecień  
Wniosek Starosty jest zasadny. Taka była wola radnych. Ta poprawka rzeczywiście 
nic nie zmienia, ale jest bardzo waŜna, gdyŜ gdyby pani Wojewoda z mocy swojego 
prawa przekazała nam budynek nie będziemy do tego wracać.  
 
Radny Mirosław Gębski  
Nie zgadzam się z poprawką dotyczącą roku powstania budynku. Uzasadnienie nie 
ma sensu gdyŜ budynki budowane w latach 50-60 są w gorszym stanie niŜ te 
budowane znacznie wcześniej. 
 
Radny Kazimierz Bielecki 
Nie moŜemy dzisiaj podejmować uchwały na tematy enigmatyczne, jeŜeli coś będzie 
wówczas będziemy podejmować odpowiednie decyzje. Powinniśmy wypowiadać się 
na temat tego co mamy, tego mienia. UwaŜam poprawkę za bezsensowną.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Ogłosił 5 – minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Wycofał wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany 
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w załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVI/26/2000 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 
czerwca 2000r. w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciąŜania nieruchomości oraz ich 
wydzierŜawiania lub wynajmowania na okres dłuŜszy niŜ trzy lata 
 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany w 
załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVI/26/2000 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 
czerwca 2000r. w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciąŜania nieruchomości oraz ich 
wydzierŜawiania lub wynajmowania na okres dłuŜszy niŜ trzy lata i poddał go pod 
głosowanie. 
 
 
Głosowanie: 
za – 23 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 1 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 75 /09 w sprawie zmiany w 
załączniku Nr 1 do Uchwały Nr XVI/26/2000 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 
czerwca 2000r. w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciąŜania nieruchomości oraz ich 
wydzierŜawiania lub wynajmowania na okres dłuŜszy niŜ trzy lata, która stanowi  
załącznik nr 8  do protokołu.  
 
 

7 ) zobowiązania Zarządu Powiatu w Kielcach do przygotowania i 
przedłoŜenia do zatwierdzenia Radzie Powiatu w Kielcach projektu                     
„ Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Kieleckiego na lata 2010- 
2014”. 

 
 
 
Radny Stanisław Okólski 
Czy tylko i wyłącznie Zarząd Powiatu będzie miał prawo do decydowania, które 
zadania inwestycyjne są w tym planie ujęte, bo tak moŜna wywnioskować z 
brzmienia uchwały. Czy na etapie przedłoŜenia do zatwierdzenia będzie moŜliwość 
dyskusji. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
W § 1 i 2 jest mowa o działaniach przygotowujących do zatwierdzenia, natomiast 
plan inwestycyjny będzie przedstawiony do konsultacji radnym.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Procedura pracy nad kaŜdym projektem uchwały jest identyczna. Rada w tym 
momencie daje Zarządowi moŜliwość przygotowanie materiału, który będzie 
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postawiony na komisjach Rady Powiatu. Przy kaŜdym projekcie uchwały moŜemy na 
etapie projektu dyskutować i przedstawiać swoje wnioski i sugestie. Wielokrotnie 
przy pracy nad uchwałami zdarzało się, Ŝe uchwała miała inny kształt w momencie 
poddawania jej pod głosowanie na sesji niŜ jako pierwszy materiał wychodzący na 
komisje od Starosty i tu będzie wyglądało to podobnie. Nie zmienia się tutaj nic jeŜeli 
chodzi o procesowanie nad uchwałami. Po to przyjmujemy ten materiał na sesji, 
abyśmy jako radni, przeanalizowali i wyrazili zgodę w głosowaniu na przyjęcie 
przedłoŜonego przez Starostę projektu. 
 
Radny Stanisław Okólski 
Czy bez podejmowania uchwały Zarząd miałby prawo przygotować ten plan, czy teŜ 
nie. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Zarząd korzysta z prawa, które ma, Ŝe prosi o zgodę Radę, co jednocześnie jest 
umocnieniem Zarządu do prowadzenia rozmów. 
W tej chwili aplikujemy o róŜnego rodzaju środki finansowe i nie mamy planu 
czteroletniego, Ŝeby udowodnić, Ŝe taki plan będzie, potrzebna jest uchwała podjęta 
przez Radę, aby pokazać, Ŝe Zarząd pracuje nad takim dokumentem i to eliminuje 
niepotrzebne tłumaczenia i zapisy w materiałach. 
 
 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zobowiązania 
Zarządu Powiatu w Kielcach do przygotowania i przedłoŜenia do zatwierdzenia 
Radzie Powiatu w Kielcach projektu „ Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu 
Kieleckiego na lata 2010- 2014” i poddał go pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 
za – 22 
przeciw – 0 
wstrzymało się – 2 
 
W wyniku głosowania podjęto uchwałę Nr XXIII/ 76 /09 w sprawie zobowiązania 
Zarządu Powiatu w Kielcach do przygotowania i przedłoŜenia do zatwierdzenia 
Radzie Powiatu w Kielcach projektu „ Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu 
Kieleckiego na lata 2010 - 2014”, która stanowi  załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 
 
Do pkt 7 
Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
 
Kodeks Etyki Radnych Powiatu. 
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Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Na poprzedniej sesji do rąk radnych trafił Kodeks Etyki Radnych Powiatu 
Kieleckiego. Został on przedyskutowany na spotkaniach klubów i komisjach między 
sesjami. Czy dziś radni chcieliby zabrać głos w tej sprawie. 
 
W związku z brakiem pytań, Kodeks Etyki Radnych Powiatu Kieleckiego został 
przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu Kieleckiego. 
 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato 
Otrzymałem pismo od radnych Powiatu SkarŜyskiego dotyczące świątecznej akcji            
„ Radny Świętym Mikołajem”. Rozmawiałem juŜ na ten temat z kilkoma 
przewodniczącymi, pismo dotarło do mnie w ostatnich dniach. JeŜeli indywidualnie 
radni chcieliby kontaktować się z panami Marcinem OŜógiem i Michałem Jędrysem, 
kontakt będzie dostępny w Biurze Rady Powiatu. Część radnych uczestniczy w 
akcjach organizowanych na terenie gmin powiatu. 
Zachęcam Państwa, abyśmy przed świętami przyłączyli się do akcji i pomogli 
najbardziej potrzebującym. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Lato poinformował o terminie najbliŜszej sesji, która 
ma odbyć się 21 grudnia. Podczas sesji radnym zostaną zrobione fotografie w celu 
uaktualnienia informacji o radnych na stronie internetowej powiatu. 
 
 
 
 
Do pkt 8 
Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
PoniewaŜ wiemy, Ŝe zmienia się układ budŜetu od 2010 roku, czy w związku z tym 
przyjęcie budŜetu w 2009 roku nie będzie wymuszało na nas ponownej, pełnej 
dyskusji nad budŜetem po zmianach.  
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
Nie, gdyŜ Regionalna Izba Obrachunkowa zorganizowała szkolenie, na którym 
poinformowano, Ŝe budŜet uchwalony w tym roku będzie obowiązywał w takiej 
formie jak Państwo otrzymaliście. 
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Do pkt 9 
Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
XXIII sesję Rady Powiatu w dniu 26 listopada 2009 r. o godz. 11.30. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała 
Magdalena Kaller 

 
 
  

Przewodniczący Rady                 
 

Tomasz Lato                       
 

 
 
 


